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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby 

Fråga till ordförande i Stadsbyggnadsnämnden, Johan Algernon.

Då jag via mail påtalat problemet, ett flertal gånger med promenader för 
oss äldre 70+, under dessa Coronatider. Att promenera på de gängse 
promenadstråken har visat sig vara ett vågspel. Många är ute och 
promenerar och springer, vilket naturligtvis är bra, men de går flera i 
bredd och flyttar inte på sig vid möte. De går inte heller på vänster sida. 
Detta har resulterat i att flera 70+ upphört med sina promenader.

Jag har efterfrågat lappar/skyltar med följande uppmaningar:

 Gå på vänster sida!
 Håll avstånd!
 Visa hänsyn!

Jag har även skickat en genomförande plan.

 Inventera Täbys promenadstråk.
 Producera lappar med ovanstående text och plasta in.
 Nita fast kardborreband på de inplastade lapparna.
 Sätt upp dessa runt trädstammarna vid promenadstråken.
 Ta eventuellt hjälp av idrottsklubbar eller skolelever.

Inget har hänt.

Min fråga är:
Är inte de äldres hälsa och motion av intresse för de styrande i Täby?

För Miljöpartiet de gröna i Täby 

Kerstin Espman
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